
Digne: Derbów się nie gra, derby się wygrywa

News - ASRoma.pl

Tylko dwie godziny dzielą nas od pojedynku derbowego. Tuż przed

meczem krótkiego wywiadu dla Roma TV udzielił Lucas Digne. 

 

Co czujesz?

- Ważny mecz dla nas i kibiców, musimy wygrać te spotkanie.

 

Zrozumiałeś jak ważne są derby?

- Tak, zrozumiałem od razu. Derby są ważne dla wszystkich, dla miasta. Musimy

wygrać ten mecz, derbów się nie gra, derby się wygrywa, zawsze.

Mało trenowaliście wspólnie ze względu na reprezentacje. To może mieć

wpływ?

- Nie, potrafimy robić wszystko, co robiliśmy przez ostatnich 8-9 meczów. Jesteśmy

gotowi wygrać derby.

 

To ostatni cel sezonowy Lazio.

- Derby to mecz niezależny od wszystkich.
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